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سرپرســت اداره کل حفاظت محیط زیســت چهارمحال و 
بختیاری با بیان اینکه در دشت های استان شاهد فرونشست 
زمین هستیم، گفت: پدیده مرگ آبخوان در دشت ها وجود 
دارد، حتی اگر خشکســالی به پایان برســد و بارش ها نیز 
نرمال شود، به خاطر فرونشست اتفاق افتاده در این دشت ها، 

آبخوان را از دست خواهیم داد.
سعید یوسف پور در گفت وگو با ایسنا در خصوص وضعیت 
دشت های چهارمحال و بختیاری، اظهار کرد: عمده چالشی 
که در حوزه دشت های استان وجود دارد، بهره برداری های 
ناپایداری است که در سالیان اخیر از دشت ها صورت گرفته 
که این بهره برداری ها شــامل برداشت از آب های زیرزمینی 
و کاربری های تعریف شده بر روی دشت ها است.سرپرست 
اداره کل حفاظت محیط زیست چهارمحال و بختیاری افزود: 
بخش اعظمی از دشت شــهرکرد در گذشته مرغزار تالابی 
بوده که این مسئله از تولید گرد و غبار جلوگیری می کرد، 
اما جانمایی غلط فرودگاه در این دشت موجب شد که این 
مرغزار از بین برود، همچنین در این دشــت کشاورزی هم 
انجام می شد که بخشی از این آسیب ها به این مسئله مربوط 
اســت.وی با اشاره به اینکه در فصل تابستان و پاییز دشت 
شهرکرد و چالشتر به عنوان کانون گرد و غبار در چهارمحال 
و بختیاری شناخته می شود، گفت: دشت خانمیرزا نیز یکی 
از تالاب های اصلی اســتان بوده که در چند دهه گذشــته 
به علت تغییر کاربری به کشــاورزی مورد کشت و کار قرار 
گرفــت و هنوز آثار این تالاب در دشــت خانمیرزا موجود 

است.
یوســف پور افزود: عــاوه بر تغییر کاربری در دشــت های 
چهارمحال و بختیاری، شــیوه بهره برداری از این دشت ها 
فراتر از ظرفیت و توان آن بود و باعث شد مخازن زیرزمینی 
این دشــت ها تهی شود، اکنون تمامی دشــت های استان 

بحرانــی و ممنوعه بحرانــی هستند.سرپرســت اداره کل 
حفاظت محیط زیست چهارمحال و بختیاری با بیان اینکه 
در دشت های استان شاهد فرونشست زمین هستیم، عنوان 
کرد: پدیده مرگ آبخوان در دشت ها وجود دارد، حتی اگر 
خشکسالی به پایان برسد و بارش ها نیز نرمال شود، به خاطر 
فرونشست اتفاق افتاده در این دشت ها، آبخوان را از دست 

خواهیم داد.
وی بــا تاکید بــر اینکه بایــد بهره برداری از دشــت های 
چهارمحال و بختیاری به حداقل برســد، خاطرنشان کرد: 
تعداد چاه ها باید محدود شــود، همچنین تغذیه مصنوعی 
دشــت ها باید در اولویــت قرار بگیرد، زیــرا این آبخوان ها 

ذخایر استراتژیک محسوب می شوند و باید اتکا به آب های 
زیرزمینی را به حداقل برسانیم، در صورتی که دسترسی به 
آب سطحی محدود شد، آن گاه به سمت آب های زیرزمینی 
برویم.یوسف پور بیان کرد: متاســفانه در دهه های گذشته 
عمده اتکا در چهارمحال و بختیاری برای تامین آب شرب، 
صنعت و کشاورزی سفره آب های زیرزمینی بوده است، باید 
تاش کنیم اکوسیســتم تخریب شده در دشت های استان 

را احیا کنیم.
سرپرســت اداره کل حفاظت محیط زیســت چهارمحال و 
بختیاری با بیان اینکه در دشــت شهرکرد ناگزیر به ایجاد 
کمربند سبز هستیم، یادآور شد: باید بخش هایی از مرغزار 

شهرکرد را احیا کنیم، این کار نیازمند مطالعه است، در دشت 
خانمیرزا به نظر می رسد هنوز زمینه احیای بخش هایی از آن 
تالاب وجود دارد که ایــن کار نیز طبیعتا نیازمند مطالعه، 

برنامه ریزی و جلب مشارکت جوامع مردمی است.
وی ادامــه داد: اگر تــالاب خانمیرزا احیا شــود، عاوه بر 
حذف شــدن یکی از کانون های گرد و غبار در چهارمحال 
و بختیاری، یک اکوسیســتم طبیعی برای حضور پرندگان 
وحشــی و ... نیز فراهم می شــود، همچنین جذابیت های 
گردشگری نیز ایجاد خواهد شد، سفره آب زیرزمینی دشت 
خانمیرزا هم تقویت می شود و شرایط بحرانی این دشت که 
باعث بالا رفتن شــوری آب و کاهش کیفیت خاک شــده، 
بهبود پیدا کند.یوسف پور تصریح کرد: واقعیت سرزمینی ما 
در چهارمحال و بختیاری این است که سکونت ها، صنایع و 
کشاورزی استان در مناطقی مستقر شده که میزان بارندگی 
در آن بخش ها محدود اســت و همین موجب ایجاد بحران 
شد، خشکســالی چند سال اخیر موجب تاثیر تجمعی این 
بحران شده است و برای طولانی مدت نیازمند برنامه ریزی 
هســتیم، اگر بخواهیم مراکز جمعیتی اصلی در اســتان از 
جمله دشت شــهرکرد، سفیددشــت، بروجن و خانمیرزا 
پایــدار بماند، ناگزیر هســتیم که برای بهبود دشــت های 
استان فکر اساســی و به موقع کنیم تا خسارت های وارده 
به حداقل برسد.سرپرست اداره کل حفاظت از محیط زیست 
چهارمحال و بختیاری در خصــوص هدایت روان  آب ها به 
سمت دشت ها، توضیح داد: بهترین راه برای احیا و پایداری 
دشت های اســتان تغذیه مصنوعی دشت ها است، بهترین 
منبعی که اکنون در اختیار داریم، باران و نزولات آســمانی 
است که بهترین کار مدیریت این منبع و هدایت به سمت 
دشــت ها خواهد بود که آثار تجمعی بحران در دشت ها را 

کاهش بدهیم.

اختصاص ۴۲۰ میلیون یورو اعتبار مرگ آبخوان ها در چهارمحال و بختیاری
به خط ۲ متروی تبریز

نماینده مردم تبریز در مجلس شــورای اسامی گفت: ۱۵ هزار میلیارد تومان 
فاینانس خارجی خط ۲ قطار شهری تبریز با تأیید معاون اول رئیس جمهور به 
حساب شهرداری تبریز واریز می شود.حجت الاسام محمدرضا میرتاج الدینی، 
در بازدید از پروژه های عمرانی شــهرداری منطقه ۵ تبریز، اظهار کرد: رویکرد 
شــهردار تبریز ورود جدی به پروژه های نیمه تمام عمرانی و تأمین اعتبار برای 
تکمیل آنها است.وی افزود: نصب روزشمار در پروژه های عمرانی شهر و افتتاح 
بدون تشــریفات آنها مردم را امیدوار به توسعه و آبادانی شهر کرده و ما نیز در 
مجلس شورای اسامی از این اقدامات شهرداری تبریز حمایت می کنیم.نماینده 
مردم تبریز در مجلس شــورای اسامی  تصریح کرد: شــهرداری تبریز اراضی 
رهاشده دستگاه های دولتی را در سطح شهر پایش کرده  و نمایندگان تبریز نیز 
پیگیر تعیین تکلیف این اراضی هستند.وی اضافه کرد: نمایندگان مردم ارتباط 
مستقیمی با اســتاندار و مدیریت شهری دارند و پیگیر فاینانس خارجی پروژه 
خط ۲ قطار شــهری تبریز و دیگر پروژه های شهر تبریز هستند.میرتاج الدینی 
خاطرنشــان کرد: ۴۲۰ میلیون یورو از طرف بانک فایننشال چین معادل ۱۵ 
هزار میلیارد تومان برای پروژه خط ۲ قطار شــهری تبریز در نظرگرفته شده و 
منتظر تأیید و امضای معاون اول رییس جمهور اســت. وی یادآور شد: پیگیر 
برخی از اعتبارات شــهرداری همچون عوارض شــهری و سهم شهرداری ها از 

ارزش افزوده مالیات در مجلس شورای اسامی هستیم.

افزایش خدمات رفاهی به گردشگران 
در سایت جهانی تخت جمشید

معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس گفت:ارائه خدمات 
رفاهی به گردشــگران به ویژه در کنار ســایت جهانی تخت جمشید و تغییر 
در زیر ســاخت های موجود باید در اولویت برنامه ها باشــد.به گزارش خبرنگار 
مهر، محمد فرخ زاده در نشســت پنجره واحد گردشگری استان فارس، گفت: 
با توجه به اهمیت گردشــگری تاریخی در شهرستان مرودشت، ارائه خدمات 
رفاهی به گردشــگران به ویژه در کنار ســایت جهانی تخت جمشید ضروری 
اســت.وی افزود: هتل جهانگردی تخت جمشــید یکی از مکان هایی است که 
می تواند خدمات خوبی را به گردشگران شهرستان مرودشت ارائه دهد اما این 
مجموعه سالهاســت بدون تغییر و توسعه باقیمانده و فکری به حال توسعه آن 
نشده است.او اظهار داشت: این منطقه در زمینه افزایش واحدهای اقامتی و رفع 
سایر نیازهای گردشگران از جمله خدمات رستورانی و مرکز تفریحی خانوادگی 
نیازمند تغییر است.معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس 
ادامه داد: همچنین این هتل ســال ها در بحث میزان ســهمیه تخصیصی آب 
مصرفی مشــکاتی را داشــت که با طرح موضوع در کارگــروه پنجره واحد و 
همکاری آبفای اســتان و همراهی و مشــارکت مدیران اجرایی هتل، مشکل 
تأمیــن آب ظرف ۲ هفته آینده مرتفع می شــود.فرخ زاده گفــت: با توجه به 
ظرفیت های مختلف حوزه گردشگری استان فارس اعم از گردشگری تاریخی، 
ســامت و طبیعت گردی، بهترین راه جذب گردشــگر، سرمایه گذاری بخش 
خصوصی در این حوزه است.وی بیان کرد: در خواست های متعددی در زمینه 
ساخت مجتمع های گردشگری، اقامتگاه های بوم گردی، سفره خانه های سنتی، 
هتل ها و اردوگاه های گردشگری در کارگروه رفع موانع معاونت گردشگری ارائه 
شده که با جلسات، بازدیدهای میدانی و پیگیری های متعدد بیش از ۵۰ درصد 

از مسائل و مشکات رفع گردید و این روند با قوت ادامه خواهد یافت.

روند ساخت مسکن ملی در مازندران کند است
مدیرکل راه وشهرســازی مازندران تامین آورده متقاضیان مســکن ملی را از 
جمله دلایل کندی روند ســاخت این پروژه ذکــر کرد.به گزارش مهر، محمد 
نظری در جلسه شورای عالی مسکن خواستار ساماندهی متقاضیان مسکن ملی 
در اســتان شد و گفت: برخی از افراد آورده مورد نیاز را واریز نکردند در حالی 
که پروژه مســکن ملی باید دهه فجر به بهره برداری شود.وی با اشاره به اینکه 
دولت از مددجویان بهزیســتی و کمیته امداد حمایت لازم را دارد، گفت: آنچه 
که دولت تکلیف دارد تأمین اراضی است و برای ساخت به متقاضیان تسهیات 
داده می شــود و باید از این شرایط اســتفاده کرد.وی با اظهار اینکه نهاده های 
مختلف باید افراد غیر مســعر را شناسایی کنند، گفت: دستگاه های مختلف از 
جمله فرمانداری و کمیته امداد باید نســبت به شناسایی افراد غیرمسعر اقدام 
کنند.آسمانی مقدم مدیرکل بنیاد مسکن مازندران گفت: طبق مصوبه شورای 
حفظ حقوق بیت المال الحاق اراضی ملی به بافت روســتایی در قالب ماده ۴ 
ممنوع شد و طبق قانون فقط اراضی دولتی باید برای اجرای طرح مسکن ملی 
واگذار شود و شرط آن وجود اراضی در بافت است.وی با اظهار اینکه از تحویل 
اراضی ملی داخل بافت روستایی منع شــدیم، گفت: دستگاه های دولتی باید 
اراضی دولتی را به صورت رایگان برای ســاخت مســکن ملی به بنیاد مسکن 

واگذار کنند.

اخبار کوتاه

جاده اراک _ بروجرد که از آن به عنوان محور اراک -توره-
بروجرد یاد می شود، بخشی از آن در محدوده استان مرکزی 
قرار دارد. این محور همواره شاهد تصادفات بی شماری است 
که متأسفانه بسیاری از این تصادفات منجر به فوت می شود. 
سالهاســت که از این جاده خبرهای مرگ شنیده می شود 
و شــاید به همین جهت اســت که در بین مردم استان به 
جــاده مرگ معروف اســت.به گزارش خبرنــگار ایلنا، این 
منطقه محوری اســت که با توجه به ۲ طرفه بودن جاده از 
یک ســو و عدم رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی توسط 
برخــی از راننــدگان در این محور از ســوی دیگر، همواره 
باید شــاهد تصادفات مرگبار در آن باشــیم. اما اینکه چرا 
محور مورد تأکید در این گزارش، سالهاست به همین روال 
باقی مانده اســت و اتفاقات چندانی برای ساماندهی آن از 
سوی دستگاه های اجرایی ذیربط انجام نمی شود، موضوعی 
است که مسئولان باید پاسخگوی آن باشند. مدیرکل فنی 
استانداری مرکزی در این رابطه گفت: پیگیری های بسیاری 
از ســوی مدیران ارشد دســتگاه های اجرایی و استانداری 
مرکزی انجام شــده و بر این موضوع تأکید شــده است که 
جاده اراک ـ بروجرد باید هر چه سریعتر از سوی مجموعه 
راه و شهرســازی تعیین تکلیف شــود. البتــه باید در نظر 
داشت به دلیل اینکه موضوع جاده اراک ـ بروجرد موضوعی 

کشوری است، باید از سوی وزارت راه و شهرسازی پیگیری 
شود.حمیدرضا نوازنی در گفت و گو با خبرنگار ایلنا، افزود: 
محــور اراک ـ توره ـ بروجرد  که در اصطاح جاده اراک ـ 
بروجرد لقب گرفته، به عنوان پاشــنه آشیل استان مرکزی 
در حوزه تصادفات مطرح است و به عنوان یک نقطه ضعف 
از آن یاد می شود. در این راستا دستگاه های اجرایی مسئول  
باید تمامی دغدغه خود را بر روی این موضوع متمرکز کنند 
و پروژه این محور را به ســرانجام برسانند.وی با بیان اینکه 
در نهایت موضوع ســاماندهی جاده اراک ـ بروجرد تأمین 
اعتبار شده و پیمانکار پروژه نیز مشخص شده است، ادامه 
داد: در شرایط فعلی که تأمین اعتبار این پروژه انجام شده 
اســت، بهانه خاصی نمی توان بــرای آن گرفت و مجموعه 
دســتگاه های مربوط باید هر چه سریعتر موضوع را تعیین 
تکلیف کنند تا کمتر شاهد تصادفات به خصوص تصادفات 

منجر به فوت در این محور باشیم. 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی با 
بیان اینکه در حال حاضر ۲ پیمانکار جاده در محدوده اراک 
ـ بروجرد در حال فعالیت هستند، گفت: این پروژه مربوط 
به شرکت ساخت و تحت مدیریت مجموعه راه و شهرسازی 
فعالیت می کند. قرار اســت این محور تا سال آینده ۴ بانده 
شــود و قطعاً با ۴ بانده شــدن این محور، ایمنی آن بسیار 

بالاتــر خواهد رفت.مهرداد جهانی در گفت و گو با خبرنگار 
ایلنا، افــزود: با توجه به پیگیری های جدی که در ســطح 
استان و توسط دستگاه های اجرایی ذیربط انجام شده است، 
اصــرار بر این موضوع داریم که هر چه ســریعتر موضوع ۴ 
بانده شدن محور اراک ـ توره ـ بروجرد اجرایی شود تا دیگر 
در این محور شــاهد حجم تصادفات سنگین و به خصوص 

تصادفات منجر به فوت نباشیم.
وی به حجم تصادفاتی که در این محور رخ می دهد اشــاره 
کرد و ادامه داد: متأســفانه با توجه بــه اینکه جاده محور 
اراک ـ توره ـ بروجرد ۲ طرفه اســت و در شیب طولی قرار 
دارد، همواره شــاهد تصادفات به خصوص تصادفات منجر 
به فوت در این محور هســتیم. باید در نظر داشت که اکثر 
تصادفــات این محور در اصطاح رخ به رخ اســت و چنین 
تصادفاتی قطعاً منجر به فوت می شــود.مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان مرکزی اظهار داشت: متأسفانه 
در محــدوده محور اراک ـ توره ـ بروجرد، تردد خودروها با 
سرعت غیرمجاز، تخطی از سرعت مطمئنه، گردش به چپ 
و انجام ســبقت در قسمت هایی که دارای خط ممتد است، 
باعث تصادفات بســیاری خواهد شد و عاملی شده است تا 
تصادفات منجر به مرگ در این محور حجم بالایی داشــته 
باشــد.جهانی تصریح کرد: بر اســاس اظهارنظرهای گروه 

کارشناسی متشکل از نمایندگان پلیس راه، راهداری و سایر 
کارشناسان ذیربط که گزارش می شود، باید عنوان کرد انواع 
تصادفاتی که در این محور رخ می دهد 9۰ درصد عامل آنها 
انســانی است. بنابراین با ۴ بانده شدن این محور، قطعاً نوع 
برخوردهــا و تصادفات متفاوت خواهد بود و میزان تلفات و 

سوانحی که رخ می دهد، بسیار کمتر خواهد شد. 
این در حالی اســت که معاون مهندسی و ساخت اداره کل 
راه و شهرســازی اســتان مرکزی از عدم تأمین اعتبارات 
لازم بــرای اتمام پروژه محور اراک ـ توره ـ بروجرد صحبت 
کــرد و گفت: اعتبارات لازم وجود ندارد. اگر تأمین اعتبار و 
بودجه لازم انجام شده بود، تمامی پروژه محور اراک ـ توره 
ـ بروجرد به اتمام می رسید.اصغر حمزه لویی در گفت و گو 
با خبرنگار ایلنا، افــزود: تا زمانی که اعتبارات کامل تأمین 
نشــود، نمی توان فرایند پروژه را رو بــه جلو حرکت داد و 
انتظار اتمام پروژه را داشت. اگر اعتبارات لازم تأمین شود، 
بدون نفس کشــیده پروژه را جلو خواهیــم برد و به اتمام 
می رسانیم.وی ادامه داد: زمانی که طبق قراردادهای کاری 
موجود با پیمانکار، نمی توان صورت وضعیت های قرارداد را 
پرداخت کرد، نمی توان انتظار داشــت که پیمانکار مرحله 
بعدی پــروژه را آغاز کند و یا اینکه تمامی پروژه را به اتمام 

برساند.

مدیر کل منابع طبیعی اســتان تهران با بیان 
اینکه ســاخت دو پارک آبخیــز در محدوده 
وردیج و دلیچای در دســتور کار است، گفت: 
هیچ مانعی برای ایجاد پارک های آبخیز وجود 
ندارد و نیاز به امضای تفاهمنامه میان سازمان 
منابع طبیعی و شهرداری ها است. این کار طی 
سال جاری در دستورکار قرار دارد.به گزارش 
ایســنا نوع بارندگی و وضعیت ساخت شهرها 
در کشور ما شــرایطی را به وجود آورده است 
که اغلب آن ها با هنگام بارش های شــدید با 

مشــکل سیل مواجه می شــوند؛ وضعیتی که 
در سال های اخیر به کرات در مناطق مختلف 
کشور شاهد آن بوده ایم و خسارت هایی را نیز 
به دنبال داشته اســت. برای کنترل و کاهش 
آسیب های ناشــی از سیل در  سال های اخیر 
صحبــت از تاثیــرات و اهمیــت فعالیت های 
آبخیــزداری و پارک های آبخیــزداری مطرح 
بوده است. در حوزه آبخیزداری اقداماتی انجام 
شده است اما ایجاد پارک های آبخیزداری در 
ســال ۱۴۰۰ در برنامه سازمان منابع طبیعی 

و آبخیزداری کشــور تصویب شد. در حقیقت 
پــارک آبخیز پاســخی بــه دو نیــاز کنترل 
سیاب های شــهری و ایجاد تفرجگاه طبیعی 
در مجاورت مراکز جمعیتی است که به گفته 
ابوالقاســم حســین پور- مدیرکل سابق دفتر 
کنترل ســیاب و آبخوان داری سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری کشور- احداث پارک های 
آبخیزداری حتی در زمینه اشتغال، درآمدزایی 
و کمک به اقتصاد ساکنان و آموزش و ارتقای 
ســطح آگاهی های مــردم در زمینــه منابع 

طبیعی نیز کاربرد دارد.
رضابیانــی - مدیر کل منابع طبیعی اســتان 
تهران - در گفت و گو با ایسنا، درباره آخرین 
وضعیــت پارک هــای آبخیز اظهــار کرد: در 
ســال جاری ایجاد پارک آبخیــز در دو حوزه 
»وردیــج« - که مشــرف به تهران اســت- و 
»دلیچای« در شهرســتان دماوند در دستور 
کار قــرار دارد.وی ادامــه داد: عملیات پارک 
آبخیز بــا همکاری ســازمان منابع طبیعی و 

آخیزداری کشور و شهرداری ها انجام می شود. 
در ایــن پارک ها دو نوع عملیــات بیولوژیک 
ومکانیکی در دســتور کار است که در زمینه 
بیولوژیک کاشــت درخت مد نظر است و در 
حوزه مکانیکی - که در آبخیزداری نیز انجام 
می شود- شهرداری ها در آن محدوده با ایجاد 
مسیرهایی فضای مناســبی را برای مردم در 
پشت بندها که آب وجود دارد و بارندگی رخ 

می دهد، ایجاد می کند. 
مدیر کل منابع طبیعی اســتان تهران افزود: 
برای ایجاد این پارک ها نیاز به تفاهمنامه است 
که در دستورکار سال جاری قرار دارد که امسال 
حتما انجام شود و در هر دو شهرستان وردیج 
و دلیچای نیز این بحــث را داریم.وی درباره 
تامین اعتبار برای انجام پــروژه پارک آبخیز 
افزود: هیچ مانعی بــرای انجام این کار وجود 
ندارد و این کار به صورت تفاهم میان سازمان 
منابع طبیعی و آبخیزداری و شهرداری انجام 
می شود که بخشی از اعتبار آن توسط سازمان 

منابع طبیعی و بخشی هم برای طراحی های 
داخلی توســط شــهرداری ها تامین می شود.

بیانــی افزود:  احداث پارک  آبخیز در مناطقی 
مانند همچون گابدره، دربند و هزاردره  برای 
ســال های آینده در دســتور کار است.وی در 
خصــوص برنامه های آبخیــزداری و افزایش 
آن گفــت: از میــان ۱۳۶ حــوزه ای که برای 
آبخیــزداری مدنظر بــود ۱۰9 حوزه به اتمام 
رســیده است و هم اکنون فعالیت آبخیزداری 
در استان تهران ۱ میلیون و ۳۰۰ هزار هکتار 
از اراضی منابع طبیعی را به سرانجام رساندیم 
و ۲۱ حوزه نیز در دســت اجرا است.بیانی در 
پایــان تصریح کرد:تاش می کنیم با اعتبارات 
اختصاص یافته از سوی استانداری و سازمان 
برنامــه و بودجه بتوانیم حوزه های بلقی مانده 
درتهران را به اتمام برسانیم تا هم از فرسایش 
خاکی جلوگیری شود و هم آسیب  سیل های 
شدید ناشی از تغییر اقلیم را در استان تهران 

به حداقل برسانیم.

امــام جمعه عســلویه گفت: کمبــود آب در 
روســتاها این شهرســتان به گونه ای است که 
برخی روستاها هر ســه روز یکبار سهمیه آب 
دارند و یا آب در دسترس شــان بســیار ناچیز 
در  سیدعلی هاشمی نژاد  است.حجت الاســام 
گفت وگو با ایســنا با اشــاره به اینکه عسلویه 
شــهری صنعتی و اقتصادی است، اظهار کرد: 
امکانات و زیرســاخت ها در این شهر و استان 
بوشهر مطلوب و ایده آل نیست.وی به مشکات 
بیمارستان نبی اکرم تأمین اجتماعی عسلویه 
اشــاره کرد و ادامه داد: مهمترین مشکل این 
بیمارستان، کمبود فضای فیزیکی است و نیاز 
به توســعه دارد. کمبود سرانه فیزیکی موجب 
شــده اســت تا محلی برای خوابگاه پرسنل و 
استراحت گاه پزشکان وجود نداشته باشد.امام 
جمعه عسلویه افزود: ســاختمان هایی اطراف 
بیمارستان وجود دارد که آن را محصور کرده اند 
و در صورت تملک آن ها مشــکل حل می شود 
و می توان فضای بیشــتری را در اختیار بخش 
دندانپزشــکی و اورژانس بیمارستان قرار داد.
حجت الاسام سیدعلی هاشــمی نژاد ادامه داد: 
نبود دســتگاه های آزمایشــگاهی، آمبولانس، 
دستگاه چیلر، اکو قلب و... از دیگر کمبودها و 

نواقص بیمارستان است که بایستی با مساعدت 
مسئولان مربوطه در اسرع وقت رفع شوند.وی 
با اشاره به مشکات بیمارستان شهید سلیمانی 
عســلویه گفت: این بیمارســتان ۲ سال پیش 
به افتتاح رســید و علیرغــم وجود مدرن ترین 
تجهیزات و امکانت اما از نبود پزشک متخصص 
رنج می برد. از طرف دیگــر پروانه بهره برداری 
ندارد و همین امر باعث شــده است تا با هیچ 
بیمه ای قرارداد نداشــته باشد و تعرفه ها با نرخ 
آزاد محاســبه شــوند و این موضوع مشکات 
زیادی را ایجاد کرده اســت تــا مردم تمایل و 
رغبتی برای مراجعه به این بیمارستان نداشته 
باشــند. بازدیدهای متعددی از این بیمارستان 
صورت گرفته اســت و رئیس دانشــگاه علوم 
پزشکی بوشهر قول مساعد برای صدور پروانه 
بهره برداری داده است. اما برای قرارداد با بیمه ها 
لازم است تا بهداشــت و درمان سپاه و نیروی 

دریایی سپاه اقدام کنند.
خطیب جمعه عسلویه با اشاره به مشکل کمبود 
آب بیان کرد: در عسلویه برای تأمین آب شرب 
مورد نیاز ۴ هزار متر مکعب با کسری و کمبود 
آب مواجه هســتیم و همین امر مشــکات و 
نگرانی های زیــادی را ایجاد کرده اســت. هر 

چند فرسوده بودن سیستم آب و فاضاب شهر 
عسلویه خود مزید بر علت است و هدر رفت آب 
نیز باعث شده است تا این کمبودها بیشتر نمود 
پیدا کند در صورتی که لوله های آب و فاضاب 
نوسازی شوند، میزان کمتری آب  هدر می رود 
و این کســری و کمبود آب نیز کمتر می شود.
کمبود  کرد:  تصریح  حجت الاسام هاشمی نژاد 
آب در روســتاها وضعیت بدتری دارد به گونه 
ای که برخی روستاها هر سه روز یکبار سهمیه 
آب دارند و یا آب در دسترس شان بسیار ناچیز 
است. در جلسه ای با حضورعلی عسگری رئیس 
هلدینگ خلیج فارس، این مشکات و مطالبات 
مردمی مطرح شــد و وی به مدیران عامل زیر 
مجموعه دستور دادند تا برای روستاها دستگاه 
آب شــیرین کن تهیه شود تا بتوانند آب مورد 
نیاز اهالی روستاها را در اختیارشان قرار دهند. 
با گذشــت چند وقت از این موضوع هنوز این 
اقدام عملی نشــده است و قول مساعد داده اند 

که به زودی این مشکل نیز برطرف  شود.
امام جمعه عسلویه به معضات زیست محیطی 
موجود در عسلویه اشــاره کرد و گفت: وجود 
معضات زیســت محیطی موجب شده است 
تا ســامت و بهداشــت مردم به خطر بیفتد 

و برخی افــراد به امــراض صعب العاج مبتا 
شــوند و تعدادی نیز فوت کنند. پســآب رها 
شــده صنایع در رودخانه و دریا نیز باعث شده 
اســت تا برای صیادان نیز مشکل درست شود 
و برای صید به مسافت های طولانی تری بروند.
حجت الاسام هاشمی نژاد اظهار کرد: بنا به گفته 
کارشناســان، ۶۰-۷۰ نوع فلز و مایعات از این 
واحدهای صنعتی و پتروشیمی سوزانده می شود 
که گاهی با چشم قابل رویت نیستند اما برای 
بدن انسان ها مضر هستند و همین موارد باعث 
مشکات زیادی برای مردم شده است و نگرانی 
و ترس زیادی را برای آن ها ایجاد کرده اســت.

وی بیان کرد: هر چند تاسیسات نفتی، صنعتی، 
پتروشیمی و... به محیط های پیرامون خدماتی 
را ارائه کرده اند اما این قبیل خدمات مطلوب و 
ایده آل نیستند و تا رسیدن به شرایط مطلوب و 
معقول فاصله زیادی وجود دارد. خطیب جمعه 
عسلویه تصریح کرد: مردم استان بوشهر و شهر 
عسلویه مردمانی قانع هستند و با وجود اینکه 
با این همه مشکل و معضل دست و پنجه نرم 
می کنند در خدمت نظام و دولت بوده و هستند. 
اما حداقل انتظار این است که شهری همچون 
عسلویه که بار صنعتی و اقتصادی کشور را به 

دوش می کشد دارای امکانات معقولی باشد.

جانشــین معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: 
تمام بیمارســتان های دانشــگاهی و غیردانشگاهی ملزم به 
پذیرش بیماران اورژانس داخلی هســتند.به گزارش ایلنا از 
مشهد، ایوب توکلیان در حاشیه نشست بررسی اورژانس های 
بیمارســتانی گفت: با پذیرش متناســب بیمــاران داخلی 
در سطح شــهر بین بیمارســتان های خصوصی و دولتی، 

می توانیم خدمت رسانی بهتری در اورژانس های بیمارستان 
داشته باشــیم.وی افزود: مدیریت هوشمند توزیع بیماران 
بین بیمارســتان ها براساس ضوابط و دســتورالعمل ها، در 
دســتور کار قرار دارد؛ چون می توانــد از ازدحام یک طرفه 
برخی بیمارستان ها جلوگیری کند. جانشین معاون درمان 
دانشــگاه علوم پزشکی مشــهد ادامه داد: نظارت بر حسن 

اجرای دســتورالعمل های اباغی نیز در حال اجرا است که 
مواردی شامل تریاژ، رعایت موازین کنترل عفونت و شرایط 
مناسب بهداشتی، تجهیزات و دارو های مصرفی و متناسب 
بودن نیروی انسانی در بازدید ها مورد بررسی قرار می گیرد. 
توکلیان بیان کرد: همچنین بیمارســتان ها ملزم هســتند 
شرایط کیفی و ایجاد انگیزه در کادر درمان شاغل در مرکز 

درمانی را در دســتورکار قرار دهند تا نیــروی اورژانس در 
بهترین شــرایط ممکن بتواند به ارائه خدمات با کیفیت به 
بیماران بپردازد.وی با تاکید بر بهبود شــاخص ها در شش 
ماهه اول، تصریح کرد: اقدامات و برنامه ریزی ها برای بهبود 
هرچه بیشــتر خدمات برای مراجعین در حال اجرا است و 
امیدواریم بتوانیم این شاخص ها را بیش از پیش ارتقا دهیم.

سراشیبی فوت در جاده مرگ

اعتبارات لازم برای پایان پروژه اراک- بروجرد وجود ندارد

ایجاد پارک آبخیز در »وردیج« و» دلیچای« طی سال جاری

برخی روستاهای پایتخت انرژی، سه روز یکبار آب دارند!

بیمارستان های مشهد ملزم به پذیرش بیماران اورژانس داخلی شدند

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابــر رای شــماره ۳۴/۱۰۱۵۱ مورخ ۱۳۷۶/۰۴/۳۰ هیات مــاده ۱۴۷ و ۱۴8 قانون 
اصاحــی ثبت و رای اصاحی ۱۴۰۱/۰۰۳۲ مورخ ۱۴۰۱/۰۶/۱۷ هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفــات مالکانه بامعارض متقاضی آقای 
محمد احمدی فرزند محمدحســین در ششــدانگ یک باب خانه به مساحت 9۴/۲۰ 
مترمربع قســمتی از پاک ۳۰ فرعی از ۱8 اصلی بخش 9 )که قبا تحت پاک 9۰۷ 
فرعی منجر به صدور ســند شده اســت( واقع در بلوار میرزا کوچک خان ۳/۲ شهید 
هیرمند ۶ پاک ۱۰ خریداری از آقای علی محمد فقیرمحمد محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رســید،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادرخواهد شد. م الف: 364
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/07/09

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/07/24
بشیر پاشائی - رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه 5 مشهد

آگهی دعوت به مجمع عمومی فوق العاده کانون مربیان فوتبال
احتراما از کلیه اعضای محترم کانون مربیان فوتبال دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع 
عمومی فوق العاده کانون که در ساعت 10 روز یکشنبه 1401/08/15 در طبقه دهم اتاق بازرگانی 
ایران به نشانی تهران خیابان طالقانی نبش خیابان شهید موسوی شماره 175 برگزار می گردد 

حضور بهم رسانید.
دستور جلسه:

۱- الحاق کانون به اتاق بازرگانی ایران
۲- تغییر نام کانون

۳- اصاح اساسنامه و تصویب آن

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده
 شرکت شانه ریز شرق )سهامی خاص(

به شماره ثبت ۱۳۲۶۳ و شناسه ملی ۱۰۳8۰۲89۲۴۶
بدین وســیله از کلیه سهامداران شــرکت دعوت می گردد تا در جلسه فوق الذکر که در روز دوشنبه مورخ  
۱۴۰۱/۰8/۰9 ساعت ۱۲ در محل اصلی شرکت واقع در مشهد- فردوسی – جاده گوارشک – ۶ کیلومتر 

بعد از هارونیه تشکیل می گردد، حضور بهم رسانند .
 دستور جلسه:

۱- تجویز و تصویب فروش برخی از اموال شرکت  
۲- رسیدگی به امور مالی و ارائه آخرین گزارش از صورت های مالی 

هیات مدیره شرکت۳- سایر موارد پیش بینی نشده 

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده کانون مربیان فوتبال
احترامــا از کلیــه اعضــای محترم کانون مربیــان فوتبال دعوت بــه عمل می آید تا در جلســه مجمع 
عمومی فوق العاده کانون که در ساعت 11 روز یکشنبه 1401/08/15 در طبقه دهم اتاق بازرگانی ایران به 
نشانی تهران خیابان طالقانی نبش خیابان شهید موسوی شماره 175 برگزار می گردد حضور بهم رسانید.

دستور جلسه:
۱- استماع گزارش عملکرد هیات مدیره، خزانه دار و بازرس

۲- تصویب صورت های مالی منتهی به سال ۱۴۰۰
۳- تعیین روزنامه کثیرالانتشار

۴- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل
۵- انتخاب اعضای اصلی و  علی البدل هیات مدیره

۶- سایر موارد


